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Utbedring torget i Skudeneshavn. 
Skudenes er sommerbyen, og noe av det fineste vi har å vise fram. 
Masse turister kommer hit, og det er viktig for oss på Karmøy at vi har alt på stell når 
vi skal vise fram den flotte kommunen vår. 

Mitt spørsmål er om arbeidet med oppgradering av torget i Skudeneshavn er satt på 
vent, og av hvilken grunn? 

Mvh 
Inger Elise Netland Kolstø 
Arbeiderpartiet 


